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برخورد نشدن با عضو متخلف هیأت رئیسه

دلیل انفعال فدراسیون چیست؟
سازمان بازرسی کل کشور مدت هاست که با ارسال دو نامه 
جداگانه به فدراسیون فوتبال خواهان برخورد رکن قضایی 
ــیون با تخلف یکی از اعضای هیأت رئیسه شده اما  فدراسـ
ــت بیش از یک سال از حکم قطعی، شاهد  با وجود گذشـ
انفعال فدراسیون و بویژه کمیته اخلاق هستیم. به گزارش 
ــگاه ها وارد  ــنیم، این فرد که تحت عنوان نماینده باشـ تسـ
ــه شده و اکنون نیز حضورش در هیأت رئیسه  هیأت رئیسـ
ــطه اتفاقاتی که اخیراً در مورد او رخ داده با حرف و  به واسـ
حدیث هایی همراه است، طبق رأی قطعی در تاریخ ششم 
آذر سال 1401 به بازگرداندن 45 میلیون تومان، 55 هزار و 
ــده است. او البته  600 دلار و 37 هزارو 670 یورو محکوم شـ
ــود به  باید همین مبلغ را که حدود 5 میلیارد تومان می شـ
ــد. اکنون این پرســـش به وجود  ــدوق دولت واریز کنـ صنـ
ــیون فوتبال در  می آید که دلیل انفعال بیش از حد فدراسـ
این پرونده چیست؟ چرا کمیته اخلاق فدراسیون به این 
ــده  ماجرا ورود نکرده و طبق قانون با فردی که محکوم شـ
برخورد نمی کند؟ چرا فدراسیون و رکن قضایی آن در این 
ماجرا سکوت اختیار کرده اند؟ چه عامل یا عواملی وجود 
ــال در اجرای قانون  ــیون فوتبـ ــده فدراسـ دارد که باعث شـ
ــور چندی پیش  ــی کل کشـ ــازمان بازرسـ ــی کند؟ سـ کوتاهـ
ــال کرد و  ــیون ارسـ دومین نامه را نیز در این باره به فدراسـ
ــخ این نامه ها داده  ــد. اینکه پاسـ خواهان اجرای قانون شـ
ــده یا خیر موضوعی است که مسئولان فدراسیون باید  شـ
ــخ دهند. نکته مهم اما این است که فدراسیون  به آن پاسـ
فوتبال ملزم به رعایت قانون است و کمیته اخلاق باید به 

این پرونده ورود کند و جلوی تخلفات بایستد.
 

آغاز هفته سیزدهم لیگ برتر
تراکتور بی تماشاگر بازی می کند!

هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال، از امروز با انجام دومسابقه 
ــا تراکتور در  ــی از آنهـ ــود که در یکـ ــاعت 15 آغاز می شـ از سـ
ــاگر یادگار امام)ره( میزبان پیکان  ــگاه خالی از تماشـ ورزشـ
ــابقه به  ــان تبریزی در حالی در این مسـ ــت. سرخپوشـ اسـ
ــتن  ــه انضباطی از داشـ ــه با حکم کمیتـ ــدان می روند کـ میـ
تماشاگر در این بازی محروم هستند. شاگردان پاکو خمس 
ــیدند  ــان برابر گل گهر به پیروزی 1-0 رسـ که در بازی قبل شـ
ــا 21 امتیاز در  ــه کنند، بـ ــرد پیاپی خود را تجربـ ــا دومین بـ تـ
ــرایطی  رده چهارم جدول لیگ قرار دارند و امیدوارند در شـ
ــومین برد  ــود نمی بینند، به سـ ــورها را هم کنار خـ ــه پرشـ کـ
متوالی شان دست پیدا کنند. این در حالی است که پیکان 
با حضور رضا عنایتی هم به بردی دست نیافته و دو مساوی با 
حضور این مربی به دست آورده که آخرین آن تساوی بدون 
گل برابر ذوب آهن بود. نتایجی که باعث شده خودروسازان 
با 10 امتیاز در رده دوازدهم جدول قرار داشته باشند. نکته 
ــود دارد، احتمال تقابل حامد  جالبی که در این دیدار وجـ
ــت. مهاجمی که خمس او را از  ــابقش اسـ پاکدل با تیم سـ
تراکتور کنار گذاشت و این بازیکن هم به پیکان رفت و حالا 
انگیزه زیادی برای اثبات توانایی هایش دارد. در دیگر دیدار، 
مس رفسنجان در ورزشگاه شهدای مس این شهر، میزبان 
ملوان است. شاگردان ساکت الهامی در شرایطی پا به این 
میدان می گذارند که در هفته های اخیر ناکام بوده اند و سه 
شکست پیاپی داشته اند که آخرین آن با نتیجه پر گل 1-4 
برابر سپاهان رقم خورد تا این تیم با 14 امتیاز روی پله دهم 
ایستاده باشد. آنها باید در این بازی با ملوانی دیدار کنند که 
در این فصل کاملاً متحول شده و نتایج خوبی گرفته است. 
البته شاگردان مهدی تارتار در بازی قبل شان در انزلی برابر 
ــدند تا پس از 9 هفته شکست را  ــمس آذر 2-0 بازنده شـ شـ
ــون با 19 امتیاز در رده  تجربه کنند. با این حال، ملوان اکنـ
ششم جدول است و حالا هم به رفسنجان آمده تا باخت 
ــت سایر مسابقات هفته  قبلش را جبران کند. گفتنی اسـ

سیزدهم لیگ برتر، فردا برگزار خواهد شد.
 

هر بازیکنی دلش با تراکتور نیست، برود

خمس: دربی با VAR نابرابری بود
ــپانیایی تراکتور پیش از دیدار  ــرمربی اسـ پاکو خمس سـ
ــت خبری این دیدار در هفته سیزدهم  با پیکان در نشسـ
ــؤالات اصحاب رسانه پاسخ  ــد و به سـ لیگ برتر حاضر شـ
ــا تغییر مربی،  ــدار گفت: »بـ ــن دیـ ــوص ایـ داد. او در خصـ
شیوه بازی پیکان تغییر کرده و این تیم سعی دارد مالکیت 
ــد و بازی سازی از عقب را انجام  توپ بیشتری داشته باشـ
ــاب تبریک  ــکان بابت این انتخـ ــه تیم پیـ ــد. من بـ می دهـ
ــانی  ــرمربی خوبی را انتخاب کرده و بازی آسـ می گویم، سـ

نخواهیم داشت.«
ــینی از تراکتور  ــه بحث جدایی محمد حسـ ــاره اینکـ او دربـ
ــت: »درست است که  مطرح شده، چنین واکنشی داشـ
ــاید حقش بود  ــازی کرده و فکر می کنم شـ ــق کمی بـ دقایـ
ــتری بازی کند و از ابتدا در  در برخی از بازی ها دقایق بیشـ
ترکیب باشد. اما به عنوان سرمربی کسی را نمی خواهم 
که دلش با تراکتور نباشد. اگر بازیکنی نمی خواهد عضوی 
از مجموعه تراکتور باشد می تواند از اینجا برود. بازیکنانی 
ــد  ــند و با ما رشـ ــم که بخواهند در تراکتور باشـ می خواهیـ

کنند.«
ــد هم چنین  خمس درباره اینکه دربی با VAR برگزار شـ
ــود و قوانین باید برای  ــال باید عادل بـ ــر داد: »در فوتبـ نظـ
همه یکسان باشد. درست است که می خواهند آزمایش 
ــده و فکر می کنم  انجام دهند اما VAR قبل تر آزمایش شـ
ــت استفاده شود، باید برای همه باشد و نباید  اگر قرار اسـ
ــد و یک بازی  ــد. اگر یک بازی باشـ نابرابری در فوتبال باشـ
نباشد، نابرابری ایجاد می کند. تیم هایی با یک قانون بازی 
ــت  می کنند و دیگر تیم ها با قانونی دیگر و این اصلاً درسـ

نیست.«

فوتبال ایران

اوسـیانو کـروز، مربـی پیشـین تیـم ملـی فوتبـال 
کشـورمان و بازیکـن سـابق تیـم ملـی پرتغـال کـه 
بیـن سـال های 2014 تـا 2019 بـه عنـوان دسـتیار 
اول کارلـوس کـی روش در ایـران حضـور داشـت، 
آخریـن بـار ایـن مربـی را در کادرفنـی تیـم ملـی 
کلمبیـا همراهـی کـرد. ایـن مربی از اول آگوسـت 
2023 بـه عنوان سـرمربی جدید تیـم ملی زیر 20 
سـال پرتغـال فعالیـت می کنـد. کـروز دربـاره تیم 
ملـی ایـران که زمانـی در آن مربیگـری می کرد، به 
فـارس گفـت: »مـن ۸ سـال را در ایـران گذرانـدم 
و چیزهـای زیـادی از آن  دوران در ذهنـم مانـده 
اسـت. همدلـی و همبسـتگی زیـادی بیـن کادر 
فنـی و بازیکنـان وجـود داشـت. تیـم فعلـی ایران 
متشـکل از بازیکنانـی اسـت کـه بـه آنهـا کمـک 

کـردم تـا به اینجا برسـند. بعـد از طلایـه داری زیاد 
در فوتبـال ایـران، اسـتعدادی را که ایـن بازیکنان 
داشـتند، دیدیم و با ما به تیم ملی آمدند. دیدن 
رشد این بازیکنان، دیدن اینکه چگونه پیشرفت 
کرده انـد و برخـی از آنهـا بـه باشـگاه های بـزرگ در 
سرتاسـر جهـان راه یافته انـد، عالی اسـت؛ مانند 
جهانبخـش در فاینـورد، آزمـون در رم، طارمـی 
در پورتـو، یـا خـود قـدوس کـه چگونـه بـا فوتبـال 
انگلیـس ادغـام شـده اسـت. بنابرایـن بسـیار 
خوشـحالم که به تیـم ایران نگاه کـرده و می بینم 
که 90 تا 95 درصد تیم فعلی هنوز بازیکنان زمان 

ما هسـتند.«
او درباره اینکه آیا این بازیکنان می توانند بهترین 
ایـران باشـند، چنیـن نظـر داد:  نسـل فوتبـال 
»ممکـن اسـت. وقتـی مـن و کارلـوس کـی روش 
ایـران را تـرک کردیـم، مطمئـن بودیـم کـه تیـم 
ملـی پتانسـیل عظیمـی دارد. می دانسـتیم ایـن 
اسـتعداد انسـانی و اسـتعداد فوتبالـی تـا 10 سـال 

آینـده بـرای تیـم ملـی هسـتند و ایـن مـورد ثابـت 
شـد. ایـن بازیکنـان وظایـف خـود را بـه خوبـی 
انجـام می دهنـد و سـال های زیـادی بـرای فوتبال 
بـازی کردن فرصـت دارند. صادقانـه فکر می کنم 
کـه تیـم ایـران شایسـته قهرمانـی در یـک رقابـت 

بـزرگ بـرای کشـورش اسـت.«
کـروز در خصـوص اینکـه آیـا ایـن تیـم می توانـد 
قهرمـان جـام ملت های آسـیا شـود، عنـوان کرد: 
»از صمیـم قلب فکر می کنم ممکن اسـت اتفاق 
بسـیار مثبتـی بـرای ایـران بیفتـد چرا کـه این تیم 
تمـام شـرایط را بـرای قهرمانـی در ایـن مسـابقات 
دارد. اسـتعداد بازیکنـان بـا بلـوغ چشمگیرشـان 

مطابقـت دارد.«
او درباره جدایی کی روش از تیم ملی قطر چنین 
واکنشـی داشـت: »راسـتش خیلی تعجـب کردم 
زیـرا اگـر کسـی باشـد کـه یـک تیـم را بـرای آینـده 
سـازماندهی کنـد، او کـی روش بـود. کاری کـه مـا 
در ایـران انجـام دادیـم، فوق العـاده بـود. فقـط 
یادتان باشد از جام جهانی برزیل تا جام جهانی 
روسـیه چـه شـد . در چهـار سـال یعنـی از 2014 تـا 
201۸ فقـط دو سـه بازیکـن در بیـن 23 بازیکنـی 
کـه در جـام جهانـی برزیـل حضـور داشـتند، در 
لیسـت ما برای جام جهانی روسیه باقی ماندند. 
برای آن تورنمنت تیم جدیدی را تشکیل دادیم . 
کارلوس در این زمینه بسیار خوب کار می کند. او 
به خوبی به آنچه در دسترس است، نگاه کرده و 
شـروع بـه فکـر کردن بـه آینـده می کنـد. در زمان 
سـفر کـی روش بـه قطـر، چیزی کـه همیشـه به او 
می گفتـم، دقیقـاً این بود »قطر بـه کارهایی که در 
ایران انجام شد، نیاز دارد«. به همین دلیل است 
که واقعاً از رفتن او شـگفت زده شـدم، مخصوصاً 

وقتـی اولیـن اثرهای کار او ظاهر شـدند.«

گپ

خوشحالم 90 درصد تیم ملی، هنوز بازیکنان زمان ما هستند

کروز: ایران تمام شرایط برای قهرمانی را دارد
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دارند

 با توجه به حساسیت ویژه و پیگیری 
جدی کنفدراســـیون فوتبال آســـیا، 
مالکیـــت باشـــگاه های اســـتقلال و 
پرســـپولیس کـــه در حـــال حاضر 90 
درصد آن در اختیـــار وزارت ورزش و 
جوانان قرار دارد، باید واگذار شـــود 
و هر کـــدام مالکی مشـــخص و مجزا 
داشته باشند تا مشکلی بابت صدور 
مجـــوز حرفـــه ای بـــه وجـــود نیاید و 
حذف از لیگ قهرمانان آســـیا دوباره 
بـــرای ســـرخابی ها اتفـــاق نیفتـــد. 
وزارت ورزش و جوانـــان با هماهنگی 
دولت و ســـازمان خصوصی ســـازی، 
سال گذشته 10 درصد از سهام هر دو 
باشـــگاه را از طریق بورس به فروش 

گذاشـــت که خریـــداران خُـــرد وارد 
معاملات شـــدند، اما حـــالا با توجه 
به پیگیری دوباره AFC، باید مســـیر 
این واگذاری ســـرعت بگیرد. در این 
میان، کیومرث هاشمی وزیر ورزش 
و جوانان، سه شـــنبه هفته گذشـــته 
در صحبت هایی که در تالار شهدای 
دانشـــکده علوم ورزشی و تندرستی 
دانشـــگاه تهران بـــا دانشـــجویان و 
اساتید داشـــت، اعلام کرد: »وزارت 
ورزش وظیفه ای برای تیمداری ندارد، 
در حالـــی که سال هاســـت تیم های 
فوتبـــال اســـتقلال و پرســـپولیس را 
مدیریت می کند، آن هم در شرایطی 
که قانون اجـــازه نمی دهد حتی یک 
ریال بـــرای این تیم هـــا هزینه کنیم. 
البته استقلال و پرسپولیس تا پایان 
ســـال به بخـــش خصوصـــی واگذار 
می شـــوند. این اتفاق در حد شـــعار 

نخواهد بـــود و عملیاتی می شـــود و 
به عنـــوان یـــک دســـتاورد بـــزرگ با 
راهکارهای ســـازمان خصوصی سازی 
مدنظر قرار می گیـــرد و یک خدمت 
بزرگ به ورزش است و باعث می شود 
وزارت ورزش و جوانـــان بـــه دیگـــر 
وظایف اصلی وزارت ورزش بپردازد.«

اما پس از دربی پرحاشـــیه 102 که با 
تســـاوی 1-1 پرســـپولیس و استقلال 
به پایـــان رســـید، خبر جدیـــدی در 
راستای واگذاری سرخابی ها منتشر 
شـــد و ســـازمان خصوصی ســـازی در 
بیانیه ای از واگذاری 51 درصدی سهام 
باشگاه های اســـتقلال به ارزش 1۸00 
میلیارد تومان و پرسپولیس به ارزش 
2100 میلیارد تومان داد. ضمن اینکه 
معـــاون اول رئیس جمهور نیز نقش 
اصلی را در ایـــن جابه جایی مالکیت 
در باشگاه های استقلال و پرسپولیس 

گزارش روز

   خاطیان دربی احضار می شوند
ــرایطی که چهار روز از دربی 102 بین تیم های پرسپولیس و استقلال گذشته،  در شـ
همچنان بازار شکایت این دو باشگاه از یکدیگر داغ است. قرار است اعضای کمیته 
ــی تمامی  ــیون امروز با دریافت گزارش ناظر بازی و همچنین بررسـ انضباطی فدراسـ
مواردی که به داخل زمین مربوط می شود، به بررسی پرونده این بازی بپردازند. کمیته 
ــیون فوتبال نیز به مصاحبه و بیانیه هایی که دو باشگاه خارج از زمین  اخلاق فدراسـ

بازی داده اند، ورود کرده و افراد خاطی را احضار خواهد کرد.

 

   شناسایی فرد ناشناس ویدیوی افشاریان
انتشار یک فیلم در فضای مجازی حسابی برای خداداد افشاریان به عنوان رئیس 
ــده و یک  ــتقلال ثبت شـ ــد، فیلمی که بعد از گل اسـ ــاز شـ کمیته داوران دردسرسـ
شخص روی دوش خداداد افشاریان می پرد و خوشحالی می کند. پرسپولیسی ها 
ــتند به نوعی این فرد خوشحالی اش را با افشاریان تقسیم کرده و او را  اعتقاد داشـ
استقلالی خطاب کردند! به گزارش طرفداری، حالا مشخص شده این فرد، مهدی 
نوروزخانی است که معاون حوزه ریاست علی خطیر مدیرعامل استقلال محسوب 

می شود.

 

   ادعای پرسپولیس درباره استقلال
ــد. هر دو  ــی در فوتبال ایران ایجاد شـ پس از پایان دربی 102، موج جدیدی از حواشـ
باشگاه پرسپولیس و استقلال با انتشار بیانیه هایی یکدیگر را هدف قرار دادند و کار 
به شکایت هم رسید . حالا باشگاه پرسپولیس با انتشار ویدیویی، مدعی شده آبی ها 
]در این فصل[ هشت امتیاز از اشتباهات داوری سود برده اند! این درحالی است که 

استقلالی ها نیز اعتقاد دارند آن تیمی که سود برده، پرسپولیس است.

برعهده گرفته است.
طبیعتـــاً خرید بلـــوک 51 درصدی برای 
خریداران خُـــرد امکان پذیـــر نخواهد 
بـــود و در روز 12 دی ماه کـــه نوبت اول 
این آگهـــی روی تابلوی بـــورس عرضه 
می شود، باید خریدارانی حضور داشته 
باشند که هم توانایی خرید عمده سهام 
را داشته باشند و هم در موضوع اهلیت 
داشتن و گرفتن تأییدیه که برای دولت 
حائز اهمیت اســـت، مشـــکل خاصی 
نداشته باشند. در این میان، خبر رسید 
شستا )شرکت سرمایه گذاری سازمان 
تأمین اجتماعی( و پتروشـــیمی خلیج 
فارس در این کار پیشـــقدم شده اند و 

تمایل به مالکیت سرخابی ها دارند.

شستا سهامدار ذوب آهن است
موضوعی که در خصوص شرکت شستا 
وجود دارد این است که این مجموعه، 

حدود 50 درصد ســـهام ذوب آهن را در 
اختیار دارد و عارف نوروزی مدیرعامل 
شستا با ارسال نامه ای به وزارت ورزش 
و جوانان، خواســـتار تعیین تکلیف در 
این خصوص شده و با اشـــاره به ماده 
1۸ اساســـنامه فدراســـیون فوتبـــال و 
همچنین کنفدراســـیون فوتبال آسیا 
مبنی بر اینکه »هیچ یک از اشـــخاص 
حقیقی و حقوقی همزمان نمی توانند 
کنترل و هدایت بیش از یک باشـــگاه 
را برعهـــده داشـــته باشـــند در غیـــر 
این صـــورت، تمامیت یک مســـابقه یا 
مســـابقات را زیر ســـؤال خواهند برد« 
پرســـیده با توجه به در اختیار داشتن 
50 درصد سهام ذوب آهن، آیا می توانند 
سهام باشگاه پرسپولیس را نیز داشته 
باشند یا خیر. این در حالی است که با 
توجه به تیمداری شرکت ذوب آهن در 
لیگ برتر فوتبال، می توان حدس زد که 

پاسخ وزارت ورزش به این درخواست 
منفـــی خواهد بـــود چرا کـــه مالکیت 
مشـــترک غیرقانونـــی اســـت و وزارت 
ورزش و جوانـــان هم روی همین اصل 
قصد واگذاری ســـرخابی ها را دارد. در 
ح می شود  این میان، این ســـؤال مطر
وقتی شـــرکت شســـتا و مشـــاورانش 
از چنیـــن قانونی مطلع هســـتند، چه 
دلیلی دارد که برای خرید پرسپولیس 
پیشـــقدم شـــوند؟ چرا که آنهـــا یا باید 
ســـهام ذوب آهن را رها کننـــد یا اینکه 
قید خرید سهام پرسپولیس را بزنند. 
شـــاید آنها با این کار می خواهند خود 
را از جمع خریداران جدا کنند. در این 
میان، باید دید پاســـخ نهایـــی وزارت 
ورزش چیســـت و آیا در روزهای آینده، 
شرکت های دیگری به عنوان خریداران 
جدید ایـــن دو باشـــگاه جلـــو می آیند 

یا خیر.

مداخله پلیس در درگیری مجیدی و داور

قایدی بهترین مهاجم لیگ امارات شد 
اتحاد کلباء که فرهاد مجیدی را به عنوان سرمربی روی  

نیمکتش دارد، شـنبه شـب گذشته در حالی که مهدی 
قایـدی را هـم در ترکیـب خـود داشـت، مقابـل الوصـل 
بـا نتیجـه 2-1 شکسـت خـورد. امـا بازگشـت مجیـدی 
بـه اسـتادیوم خاطـره انگیـز زعبیـل الوصـل کـه در آن 
روزهـای شـیرینی از دوران بازیگـری اش را سـپری کرده 
بـود، به غیـر از باخت برابر صدرنشـین لیگ امـارات، با 
اتفاق هـای دیگـری نیـز همـراه بـود. چـرا کـه مجیـدی و 
دسـتیارش یعنـی میگوئـل تکسـیرا بـا کارت قرمـز سـزار 
رامـوس داور مکزیکی اخراج شـدند و حتی پای پلیس 
نیز به میان آمد! داستان اعتراضات مجیدی به داوری، 
از وقت هـای تلـف شـده نیمـه اول آغـاز شـد. جایـی که 
قایدی در محوطه جریمه الوصل سرنگون شد ولی داور 
اعتقـادی بـه پنالتـی نداشـت. در نیمـه دوم هم صحنه 
خ داد و با وجود آنکه کمک  مشکوک به پنالتی دیگری ر
داور ویدیویی از داور خواست برای بازبینی صحنه کنار 
زمیـن بیایـد اما او تصمیـم خود را تغییر نـداد و به کارت 
زرد بسـنده کـرد که این مورد نیـز اعتراض نیمکت کلباء 
را بـه دنبـال داشـت. در وقت های تلف شـده نیز یکی از 
مدافعـان الوصـل اخـراج شـد و چندبـاری نیـز بـازی از 
جریـان افتاد ولی داور تنها به اعلام شـش دقیقه زمان 
تلف شده بسنده کرد که در همین مدت زمان نیز بازی 

چنـد بـاری از جریـان افتـاده بود ولـی در نهایـت و پس 
از سـپری شـدن 97 دقیقـه، داور بـه نشـانه پایـان بـازی 
در سـوت خـود دمیـد. در ایـن میـان، داور بـا اعتـراض 
تکسـیرا او را بـا کارت قرمز جریمه کرد کـه در این لحظه 
نیـز فرهـاد خـود را بـه صحنـه رسـاند کـه داور یـک کارت 
قرمـز را بـه مجیـدی نشـان داد کـه ایـن موضـوع خشـم 
سـرمربی ایرانـی کلبـاء را افزایـش داد. در آن لحظـات 
افـراد نزدیـک بـه صحنه فقـط در تلاش بودنـد مجیدی 
را از داور بـازی دور کننـد. پلیس حاضر در ورزشـگاه نیز 
سـریعاً خـود را بـه محـل درگیـری رسـاند تـا طرفیـن را از 
یکدیگـر جـدا کنـد. در نهایـت در شـرایطی کـه مجیدی 
و دیگـر اعضای نیمکت کلباء به داوری معترض بودند، 
تصاویر تلویزیونی مسابقه به پایان رسید. گفتنی است 
پس از پایان این مسابقه، سازمان لیگ برتر امارات به 
معرفـی بهترین بازیکنـان لیگ این کشـور پرداخت که 
بنـا بـر اعلام سـلطان آل علی خبرنـگار اماراتـی، قایدی 
با کسـب بیشـترین امتیاز در بخش هجومی به عنوان 
بهترین مهاجم لیگ انتخاب شـد. قایدی در شـرایطی 
در لیگ امارات درخشش خوبی داشته که در اردوهای 
اخیر به تیم ملی دعوت نشد و باید دید امیر قلعه نویی 
سـرمربی ایـران در نهایـت نـام او را در فهرسـت نفـرات 

اعزامی به جام ملت های آسیا قرار خواهد داد یا خیر.

احمـد نوراللهـی پـس از اینکـه به خاطـر اعتراض 
بـه سکونشـینی از تیـم ملـی خط خـورد، توانسـته 
بازی هـای بسـیار خوبـی را در الوحـده به نمایش 
بگـذارد. سـتاره سـابق پرسـپولیس در نخسـتین 
مسابقه پس از فیفادی جنجالی، مقابل الامارات 
یـک گل دیدنـی به ثمر رسـاند و یک پـاس گل هم 
داد، در بازی برابر النصر هم یک پاس طلایی داد. 
ایـن هافبـک پس از اینکـه در بازی بـا الوصل هم 
پـاس گل داد و باعث به تسـاوی رسـیدن الوحده 
در آن بـازی شـد، در جـدال حسـاس تیمش برابر 
الجزیـره در مرحله نیمه نهایی لیـگ  کاپ امارات 
هـم اسـتثنایی کار کـرد و بـا دادن دو پـاس گل 
بهترین بازیکن زمین بود که این روند استثنایی 
بـرای پنجمیـن دیـدار پیاپـی پـس از فیفـادی در 
ایـن بازی نیز برای او دنبال شـد. احمد نوراللهی 
در جدال شـش امتیازی شنبه شـب الوحده برابر 
العیـن که با پیروزی 2 بر صفـر تیمش همراه بود، 
نیز یک پاس گل30 متری داد. این در حالی است 
کـه الوحده در دیدار مقابـل تنها نماینده فوتبال 
امارات در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسـیا کار سـختی داشـت امـا توانسـت در دقیقـه 
12 روی یـک ضدحملـه سـریع و فرصت طلبـی 

عمـر خربیـن از اشـتباه مدافـع حریـف و گلزنـی 
ایـن سـتاره سـوری پیش بیفتـد. در نیمـه دوم نیز 
نوراللهـی در ادامه روند درخشـان اش، در دقیقه 
54 در سـمت راسـت میانـه زمینِ خـودی صاحب 
توپ شد که پاس استثنایی و بلند او کاری کرد تا 
چهار مدافع العین جا بمانند و زلیم خان باکائف 
در موقعیـت تک به تـک قـرار بگیـرد و دومیـن گل 
الوحـده را بـه ثمـر برسـاند. الوحـده بـا ایـن پـاس 
طلایـی نوراللهـی کار العیـن را یکسـره کـرد و در 
نهایـت بـه پیـروزی 2 بـر صفر رسـید تـا 20 امتیازی 
شـود و بـا یـک امتیاز و یک بازی بیشـتر نسـبت به 
العیـن، جایـگاه این تیم را در رتبـه چهارم جدول 
لیگ برتر امارات بگیرد. نوراللهی با پاس طلایی 
در مسـابقه مقابـل العیـن، تعـداد پاس گل هـای 
ایـن فصـل خـود در لیـگ برتـر امـارات را بـه عـدد 
4 رسـاند و در رتبـه دوم جـدول برتریـن پاسـورها 
ایسـتاد. با این شـرایط و درخشـش بسـیار خوبی 
کـه او در بازی هـای اخیـر الوحـده داشـته، بایـد 
دیـد قلعه نویـی راضـی بـه بازگشـت ایـن هافبـک 
مؤثـر به تیم ملی می شـود یا بدون قـرار دادن نام 
 او در فهرسـت جـام ملت هـا، تیمـش را راهی قطر 

می کند؟

نوراللهی باز هم پاس گل داد

خودنمایی ستاره مغضوب تیم ملی 

باشگاه لوتون تاون اعلام کرد کاپیتان 
این تیـــم تام  لاکی یر در بـــازی مقابل 
بورنموث دچار  ایست قلبی شده ولی 
در حال حاضر شرایط او در بیمارستان 
پایدار است. به زمین افتادن ناگهانی 
تـــام لاکی یـــر، کاپیتـــان لوتون تاون و 
بیهوش  شدن او در میانه دیدار شنبه 
این تیم با بورنموث دنیای فوتبال را در 

بهت و حیرت و  نگرانی فرو برد.  
بـــازی که به دلیل ایـــن حادثه ناگوار 
متوقف شده بود در نهایت به شکل 
قطعی نیمه کاره  ماند و لیگ برتر اعلام 
کرد با توجه به اینکه بازیکنان هر دو 

تیم شـــرایط روحی لازم بـــرای  ادامه 
بازی را نداشـــتند بازی نیمه کاره رها 
شده است.   بعد از 10 دقیقه پر از هول 
و هراس که لاکی یر روی زمین چمن 
افتـــاده بود او با برانکارد از  ورزشـــگاه 
بیـــرون برده شـــد. وقتی ســـرمربی 
لوتون تاون به هواداران اطلاع داد که 
او بهوش  آمده و به محرک ها پاســـخ 
می دهد هواداران شـــروع به تشویق 
کردنـــد.  درحالیکـــه  کاپیتان شـــان 
دنیای فوتبال نگران تام لاکی یر است 
باشگاه لوتون تاون در بیانیه ای منشأ 
 مشکل او را ایست قلبی اعلام کرده و 
گفت او در حال حاضر در بیمارستان 

و در شرایط  پایدار به سر می برد. 
در بیانیـــه باشـــگاه لوتون تاون آمده 
است: »تیم پزشکی ما تأیید کرد که 

کاپیتان لوتون در  زمین مسابقه دچار 
ایست قلبی شده است اما در زمانی 
که او با برانکارد به بیرون از  استادیوم 
منتقل می شد هوشیار بود و واکنش 
نشان می داد. او در درون استادیوم 
مـــورد  معالجه قرار گرفـــت و ما یک 
بار دیگر از کادر پزشـــکی هر دو تیم 
تشـــکر می کنیم. تام به  بیمارستان 
منتقـــل شـــد و به ایـــن وســـیله به 
هواداران اطمینـــان می دهیم که او 
در حال حاضر  در شـــرایط پایدار به 
سر می برد و درحالی که خانواده اش 
کنار او حضور دارند تست های بیشتر 
 روی او در حال انجام اســـت. به این 
وسیله از همه به خاطر حمایت ها، 
نگرانی ها و  پیام های پرمهرشـــان به 

لوتون سپاسگزاری می کنیم.«

تشکر باشگاه لوتون تاون از حمایت ها و  پیام های هواداران

حال مساعد بازیکن لیگ برتری بعد از سکته قلبی

سوژه


